

Tier 2 Canada Research Chairs at the University of Ottawa

The University of Ottawa's Faculty of Medicine invites applications for Tier 2 Canada Research Chairs positions in i) Social Accountability; ii) Indigenous Health and iii) Health Knowledge Translation. In accordance with the strategic priorities of its Strategic Plan – [Leading Innovation for a Healthier World](#) – the Faculty of Medicine is building capacity for research in these fields as part of our ongoing growth and expansion. These three calls are aimed at early-career clinician-scientists working in these and related areas with a focus on engaging local, national and international communities to increase the impact of our research.

The detailed calls for applications can be found at the links below:

- 1) [Tier 2 Canada Research Chair in Social Accountability](#)
- 2) [Tier 2 Canada Research Chair in Indigenous Health](#)
- 3) [Tier 2 Canada Research Chair in Health Knowledge Translation](#)

A virtual information session (<https://uottawa-ca.zoom.us/j/99420345175?pwd=OHRycWVObVJ3UkNGWFF3dW9DRXZFUT09>) will be held on Tuesday, November 23rd 1-2pm EST to provide information on the positions. All potential applicants are invited to attend.

Closing date: **December 22, 2021**

La Faculté de médecine de l'Université d'Ottawa invite les candidates et les candidats à poser leur candidature à des postes de Chaire de recherche du Canada de niveau 2 dans les domaines suivants : i) responsabilité sociale ; ii) santé des Autochtones et iii) application des connaissances en santé.

Conformément aux priorités stratégiques identifiées dans son plan stratégique – [Chef de file en innovation pour un monde en santé](#) - la Faculté de médecine renforce sa capacité de recherche dans ces domaines dans le cadre de sa croissance et de son expansion continue. Ces trois appels s'adressent aux cliniciens-scientifiques en début de carrière travaillant dans ces domaines et dans des domaines connexes mettant l'accent sur l'engagement des communautés locales, nationales et internationales pour accroître l'impact de notre recherche.

Les appels à candidatures détaillés se trouvent aux liens ci-dessous :

- 1) [Chaire de recherche du Canada de niveau 2 en responsabilité sociale](#)
- 2) [Chaire de recherche du Canada de niveau 2 en santé des Autochtones](#)
- 3) [Chaire de recherche du Canada de niveau 2 en application des connaissances en santé](#)

Une séance d'information virtuelle (<https://uottawa-ca.zoom.us/j/99420345175?pwd=OHRycWVObVJ3UkNGWFF3dW9DRXZFUT09>) aura lieu le mardi 23 novembre de 13h à 14h HNE pour fournir des renseignements sur les postes. Tous les candidats potentiels sont invités à y participer.

Échéance : **22 décembre 2021**